
ZAKAJ TAKO V KS AJDOVŠČINA?

Akcija vrnimo pločnike pešcem
Poziv na akcijo je sprejel

svet KS. Poziv je naletel na
odmev pri krajanih, žal pa
(vsaj za sedaj) ne tudi pri
ustreznih upravnih organih.
Kljub večkratnim zahtevam,
naj se ne dovoli parkirarye
pred hišo na Župančičevi 12-
14, v kateri je vzgojno-var-
stvena ustanova »Dr. France

Prešeren«, kar nakazujejo tu-
di prometni znaki -(prepove-
dano ustavljanje in parkiranje
- 40 m - otroci na cesti -
napis z belo barvo na cestišču
ŠOLA), se ni nič spremenilo.
Brezvestni vozniki se sploh
ne zmenijo za znake, čeprav
kršijo z nepravilnim parkira-
ryem cestno-prometne pred-
pise, za kar pa niso primerno
kaznovani.

Ali res ni mogoče dokončno
napraviti red na tem izredno
prometnem delu, saj je »tran-
sverzala« Beethovnova-Ki-
dričeva-Župančičeva izred-
no živahna, na kar opozaijajo
tudi prometni znaki.

Ali moramo res čakati, da se
bo zgodila hujša prometna ne-
sreča?

Pesem zase so vozniki, ki

meni nič-tebi nič parkirajo
kar na pločnikih. Neredko je
moč videti starše, ki peljfejo
otroški voziček kar po cestiš-
ču, ker pač ne morejo mimo
parkiranih vozil. Prav tako
hudo je, da vozilo prve pomo-
či ne more pripeljati v bližino
stolpnice, iz katere bi morali
na nosilih prenesti bolnika. In
kako bi lahko v primeru mo-
rebitnega požara posredovali
gasilci?

Vsa dosedanja prizadeva-
nja, da bi se dejavnosti Inter-
rent-a-car, ki prav gotovo ne
sodi v najbolj prometni del
mesta, preselila s Kidričeve
13, so bila brezuspešna. In še
bi lahko naštevali. Vse to pa v
^judeh vzbuja občutek, da so
nemočrii. Žal ne le, kadar gre
za mirujoči promet.

M. Z..


